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PROTOKÓŁ NR III/24 

Z III SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 6 CZERWCA 2024 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Adam Sondka. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Debata nad raportem o stanie Miasta Żyrardowa za rok 2023. 

5.  Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum zaufania. 

6.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2023 wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2023 rok. 

7.  Projekt uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok. 

8.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024–2036. 

9.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024. 

10.  Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

11.  Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa do Komitetu 

Rewitalizacji pierwszej kadencji.  

12.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Wolne wnioski. 

14.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 1., 2. i 3. 

W dniu 6 czerwca 2024 r. o godz. 14.08 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

III Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. Do przedłożonego porządku obrad nie 

zgłoszono uwag. 

 

Ad 4., 5., 6. i 7. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos poinformował, że zgodnie z § 28aa ust. 1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Prezydent Miasta Żyrardowa przedstawił Raport o stanie 
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Miasta Żyrardowa, który obejmuje podsumowanie działalności Prezydenta w 2023 roku,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz realizację uchwał Rady Miasta.  

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, odwołał się do szeregu wybranych 

zagadnień ujętych w Raporcie o stanie Miasta. Zwrócił uwagę m.in. na kwestie demograficzne. 

Podkreślił, że miasto tworzą nie budynki, ale jego mieszkańcy. Odwołał się do dochodów miasta 

wynikających z udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych, jak również do dostosowywania 

inżynierii finansowej do zadań realizowanych przez samorząd. Wskazał na wzrost nadwyżki 

operacyjnej, a także na zmniejszenie wydatków bieżących i wzrost wydatków majątkowych poprzez 

przekazanie zadań spółkom miejskim. Zwrócił uwagę na skuteczność Miasta w pozyskiwaniu środków 

zewnętrznych oraz na przygotowanie budżetu na absorbcję środków europejskich czy na fakt, że Miasto 

jest wiarygodnym partnerem dla wielu instytucji.  

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, omówiła realizację budżetu na rok 2023, wskazując  

na poziom realizacji dochodów i wydatków. Odniosła się również do realizacji zadań zleconych czy 

omówiła działy, które generowały najwyższe kwoty zarówno dochodów, jak i wydatków. Nakreśliła też 

zmiany w kwotach dochodów i wydatków na przestrzeni ostatniego pięciolecia, jak również omówiła 

współpracę Miasta z innymi podmiotami na przykładzie udzielanych dotacji czy wspominała  

o najważniejszych zadaniach inwestycyjnych realizowanych w minionym roku budżetowym. Dodała, 

że wypracowana nadwyżka operacyjna świadczy o możliwości inwestowania i rozwoju miasta. 

Radny Grzegorz Obłękowski rok 2023 ocenił jako niełatwy, jeśli chodzi o funkcjonowanie 

samorządu. Zwrócił uwagę na niedobór terenów inwestycyjnych wynikający z granic 

administracyjnych. Stwierdził, że realizowane inwestycje są bardzo ważne, szczególnie te sprzyjające 

ochronie środowiska oraz związane z drogownictwem. Wyraził zadowolenie z powodu realizacji 

zadania związanego z modernizacją Kantoru oraz z modernizacją budynków szkół. Za sukces uznał 

osiągnięcie nadwyżki operacyjnej i pozyskiwanie dużych kwot środków zewnętrznych. Skierował słowa 

uznania pod adresem zarówno Prezydenta, jak i pracowników Urzędu. Zaapelował do radnych  

o głosowanie „za”. 

Radna Beata Stępniewska wskazała, że budżet roku 2023 był rekordowy także dzięki dotacjom 

rządowym, co przełożyło się m.in. remonty dróg czy rozbudowę Szkoły Podstawowej Nr 3. Oceniła,  

że odpływ młodych ludzi z Żyrardowa wynika z niedoboru miejsc pracy, a poprawienie tej kwestii 

będzie korzystne dla rozwoju miasta. Zwróciła uwagę, że zasób mieszkaniowy wymaga zwiększonych 

nakładów, jako że mieszkańcy – w tym rodziny z dziećmi – niejednokrotnie mieszkają w złych 

warunkach. Podkreśliła, że o ile Kantor został pięknie zrewaloryzowany, o tyle należy pamiętać  

o osobach mniej zaradnych życiowo. 

Radna Genowefa Milczarek przywołała sytuację, która miała miejsce, gdy oddawano do użytku 

zrewaloryzowany obiekt Resursy. Wówczas została zapytana, czy uważa, że odnowienie tego obiektu 

było konieczne, czy może za te środki można było zrobić coś innego; odpowiedziała, że choć jest bardzo 

wrażliwa na problemy dzieci czy ubóstwo, to uważa, że Resursę trzeba było wyremontować, bo to jest 
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element naszej historii, a jeśli nie będziemy dbali o historię, to tożsamość ulegnie rozmyciu. Dodała,  

że Kantor to też nasza historia.  

Radna Beata Stępniewska podkreśliła, że nigdy nie powiedziała, że remont Kantoru był rzeczą 

niepotrzebną. Dodała, że trzeba dbać o historię, a także przypomniała, że powiedziała, że należy 

pamiętać o osobach mniej zaradnych życiowo, które mieszkają w złych warunkach. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos poinformował, że do dnia poprzedzającego sesję 

nikt z mieszkańców nie zgłosił chęci udziału w Debacie nad raportem o stanie Miasta.  

Radny Artur Pietrus odczytał Uchwałę Nr 3.e./300/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Prezydenta Miasta Żyrardowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta za 2023 rok, a także 

przedstawił opinię i wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa w sprawie absolutorium dla 

Prezydenta Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok, jak również odczytał Uchwałę 

Nr 3.f.1/41/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 maja 

2024 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Żyrardowa za 2023 rok. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Żyrardowa wotum zaufania. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum 

zaufania: 

„za” – 16 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2023 rok. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2023 rok: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 
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Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata 

Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa 

z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata 

Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski podziękował radnym za jednomyślność, jaką wykazali przy 

głosowaniu nad udzieleniem mu absolutorium. Słowa podziękowania skierował także do swoich 

współpracowników, którzy codziennie pracują na rzecz mieszkańców i przyczyniają się do tego,  

by Żyrardów każdego dnia wyglądał lepiej. 

 

Ad 8., 9. i 10. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła trzy projekty uchwał: (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024–2036,  

(2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024, a także (3) w sprawie emisji 

obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Wspominała o autopoprawkach do projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024, przekazanych radnym przed 

sesją, a dotyczących załącznika nr 3 i 4 do projektu uchwały. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie trzy projekty uchwał. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do zmian w dziale 600, zwracając uwagę, że przenosi się 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej wydatki majątkowe dotyczące opracowania dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej na budowę ul. Falistej, ul. Dalekiej, ul. Wiatracznej i ul. Szczecińskiej. 
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Dodała, że opracowanie dokumentacji to dopiero początek inwestycji, bo nie można jej poprowadzić 

bez projektu, ale nie rozumie, dlaczego samo opracowanie dokumentacji traktowane jest jako zadanie 

inwestycyjne. Stwierdziła, że wykonywanych jest wiele projektów, które potem leżą latami  

i kiedy realizacja jest zaplanowana, to okazuje się, że projekt stracił na swojej aktualności i należy  

go zaktualizować, czyli wydać kolejne pieniądze. Podkreśliła, że według niej zasadnym jest, aby  

w WPF-ie znalazły się całe zadania inwestycyjne, ponieważ z obecnych zapisów wynika, że zostaną 

wykonane tylko projekty ulic. Poprosiła o informację, kiedy planuje się budowę wymienionych 

wcześniej dróg. 

Radny Grzegorz Obłękowski pozytywnie ocenił fakt, że projekty budowlane opracowywane  

są przyszłościowo, aby w momencie, kiedy będzie można pozyskać środki zewnętrzne, uzyskać 

dodatkowe punkty. Dodał, że inwestycje mogą być realizowane w formule „zaprojektuj i wybuduj” lub 

poprzez opracowanie dokumentacji i danie sobie czasu na pozyskanie środków na realizację 

przedsięwzięcia. Podkreślił, że nie widzi zagrożenia czy niepotrzebnego wydawania środków 

publicznych. 

Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, podziękował przedmówcy za głos. Zaznaczył, 

że nie ma dokumentacji projektowej, która nie zostałaby wykorzystana, a tym samym żadne pieniądze 

nie zostały wydane źle. 

Radna Grażyna Stefańska zwróciła uwagę, że nie powiedziała, że dokumentacja nie zostaje 

wykorzystana, tylko że dokumentacja leży latami i później trzeba ją aktualizować i wydawać dodatkowe 

pieniądze. Jako przykład przywołała pozwolenie na budowę ul. Lniarskiej, które zostało wydane  

w 2019 r., wskazując, że pozwolenie to mogło już stracić ważność. Podkreśliła, że inwestycją jest 

budowa, rozbudowa, przebudowa, nie zaś opracowanie projektu. Dodała, że nie widzi przeszkód,  

by w WPF-ie zaplanować termin budowy ulicy, dla której wykonywany jest projekt, dzięki czemu 

mieszkańcy wiedzieliby, kiedy ulica będzie budowana.  

Pan Adam Lemiesz poinformował, że pozwolenie na budowę ul. Lniarskiej jest cały czas 

aktualne, jako że odpowiednie wpisy zostały dokonane.  

Radny Artur Pietrus przypomniał powiedzenie, że im więcej pracy w komisji, tym mniej 

dyskusji na sesji, a także zwrócił uwagę, że podnoszony problem był już dyskutowany podczas 

posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ. Dodał, że w jego opinii  

to dobrze, że planowana jest dalsza budowa dróg, a także zauważył, że wiele z tych inwestycji 

wykonywanych jest przy udziale środków zewnętrznych, a Miasto nie dysponuje wcześniej wiedzą  

o tym, ile konkursów zostanie ogłoszonych, dlatego dobrze jest dysponować gotowymi projektami,  

na realizację których można pozyskać środki.  

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że skoro WPF planowany jest na kilkanaście lat, to jakim 

problemem jest zaplanowanie budowy danej ulicy, co potem może być zmienione. Podkreśliła,  

że inwestycją jest budowa, przebudowa bądź rozbudowa drogi, a nie sam projekt; projekt jest tylko 

częścią zadania inwestycyjnego. 
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Radny Artur Pietrus wyjaśnił, że trudno jest zaplanować budowę drogi, jeśli nie wiadomo, jakie 

będą jego koszty, bo nie wiadomo, czy uda się pozyskać na ten cel dofinansowanie, a jeśli tak,  

to w jakiej wysokości. Dodał, że w jego opinii nie byłoby to planowanie, ale wróżenie. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2024–2036.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2024–2036: 

„za” – 16 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Rafał Karpiński, radna Grażyna Stefańska, radna Beata 

Stępniewska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2024. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2024: 

„za” – 15 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Krzysztof 

Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu: 

„za” – 15 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Krzysztof 

Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Ad 11. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa do Komitetu Rewitalizacji 

pierwszej kadencji. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Artur Pietrus zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Waśkowskiego. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radny Grzegorz Obłękowski zgłosił kandydaturę radnej Moniki Rogowieckiej-Lasoty. Radna 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przeprowadzono głosowanie nad kandydaturą radnego Krzysztofa Waśkowskiego.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zaaprobowali tę kandydaturę 17 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnego Krzysztofa Waśkowskiego: 

„za” – 17 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Krzysztof Waśkowski. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad kandydaturą radnej Moniki Rogowieckiej-Lasoty.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zaaprobowali tę kandydaturę 17 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad kandydaturą radnej Moniki Rogowieckiej-Lasoty: 

„za” – 17 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Monika Rogowiecka-Lasota. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady 

Miasta Żyrardowa do Komitetu Rewitalizacji pierwszej kadencji. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Żyrardowa do Komitetu Rewitalizacji pierwszej kadencji: 

„za” – 18 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof 

Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna 

Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Adam Sondka. 

 

Ad 12.  

Nie zgłoszono wniosków, interpelacji ani zapytań. 

 

Ad 13. 

Mieszkaniec zapytał, kiedy utwardzona będzie ul. Piaskowa na odcinku od ul. Mireckiego  

do dawnej bramy SOSW. Zwrócił się do radnych wybranych z okręgu nr 2 z prośbą o interesowanie się 

tą kwestią. Stwierdził, że w Radzie Miasta zasiada 11 nowych radnych, którzy głosowali nad 

absolutorium bez wiedzy o planie działania organów gminy, zaś dotychczas absolutorium udzielali radni 

trwającej kadencji. Odwołał się do wizji rozwoju miasta, zarzucając, że bez wizji będzie ono sypialnią.  

Radny Krzysztof Skrobisz poinformował, że rozmawiał z przedmówcą na temat przywołanego 

odcinka drogi i stara się pomóc w tej sprawie. Otrzymał zapewnienie, że jeśli nie uda się wprowadzić 

tego w dziale remonty, to droga zostanie zabezpieczona destruktem.  
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Radny Grzegorz Obłękowski przypominał, że w ostatnim czasie zostało zmodernizowanych  

55 odcinków dróg, zaś przy typowaniu, które to będą szlaki komunikacyjne, z pewnością brano pod 

uwagę takie kwestie jak zbiorczość tej ulicy, liczbę budynków mieszkalnych przy tej ulicy, a w oparciu 

o te informacje ustalano priorytety. Dodał, że nie chce powiedzieć, że utwardzenie odcinka ul. Piaskowej 

nie jest potrzebne, ale na pewno nie będzie to droga w pierwszym priorytecie, kiedy nadal jest wiele 

dróg wymagających wykonania priorytetowo. Odniósł się do słów mieszkańca o braku wizji rozwoju, 

wskazując, że szereg dokumentów omawianych na sesji skupiał się m.in. na tej kwestii. 

Mieszkaniec stwierdził, że obserwuje pracę radnych i widzi, że to nie radni decydują, które ulice 

będą wykonywane, bo na komisjach radni otrzymują informację i nie ma w tym temacie dyskusji. 

Negatywnie odwołał się do sposobu pełnienia mandatu przez radnego Marka Trelińskiego. 

Radny Grzegorz Obłękowski odwołał się do słów przedmówcy, protestując przeciwko 

negatywnej ocenie pracy radnego Marka Trelińskiego i apelując do mieszkańca o przeproszenie byłego 

radnego. 

Mieszkaniec stwierdził, że nie zamierza nikogo przepraszać. Negatywnie ocenił likwidację 

programu budowy i przebudowy dróg lokalnych. 

Mieszkaniec nawiązał do programu budowy i przebudowy dróg lokalnych, postulując 

opracowanie nowego programu, ponieważ wówczas mieszkańcy wiedzieli, jakie ulice będą 

wykonywane i w jakiej kolejności. Zaprosił zebranych na Dzień Sąsiada w Parku Procnera. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady III Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.24. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,115261,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-iii-w-dniu-6-czerwca-2024-r.html 
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